
HSOK bestyrelsesmøde d. 4. august 2021 kl. 18.45 

 

Valg af referent – Det blev Ole "#$ – alle var mødt 

1. Intet nyt udover de mails som er blevet sendt rund i den sidste tid fra diverse forbund. 
2. Ophelialøbet er i gang på de sociale medier- Kenneth gennemgår opgavelisten og ajourfører med 

nye navne på hjælperne, evt. support til dette trækker han på Peter og Michael Knudsen. 
Kenneth laver historie til Dagbladet. Peter kontakter vinhandlerne omkring sponsor til 
holdpræmier. Flemming får massageolie præmie via Jørgen Jensen. Kenneth og Michael køber 
lodtrækningspræmier som justeres efter hvor mange tilmeldte der kommer.  

3. Vi har fået kr. 7000,- i støtte fra kommunen. 
4. Carsten Funder har hjulpet med specifikationer på strømforsyningen til tidstagningens apparatet og 

ny bestilles via Ole Kyhl i næste uge. Vi kører med backup på tidstagningen til vores løb. 
5. Der mangler løb, Der er meget ski, forkert rækkefølge på Ophelialøb og Hamletløbet. HSOK i stedet 

for Helsingør Ski og Orienteringsklub. Facebook skal integreres som nyhedsfeed. Mobiltilpasning 
ikke optimal i rullemenu. Rækkefølge Ungdom, løb,  Orienteringsløb,  Sokker. Nyheder skal 
integreres og have artikler som Sokken i dag, Løb prosa, Om HSOK på engelsk 

6. Generalforsamling 15. september – dagsorden – varsling – genåbningstaffel – Flemming skriver i 
klubmodul inden afgang til Ungarn. Flemming spørger Rolf om mad ala pindemadder til 
generalforsamlingen. Flemming spørger Laus og evt. John Stenfeldt som dirigent til 
generalforsamlingen. Kenneth spørger Wrisberg om han vil afløse Sune som ønsker at træde ud af 
bestyrelsen. 

7. Evt. tilføjelser til dagsorden sendes gerne retur til Marie  

 

Bemærkning til punkt 5. Ny hjemmeside. Efter mødet er mange ønsker integreret på hjemmesiden allerede 
og nu bedes i komme med ”prosa” stof til de forskellige sider, så sørger jeg for at det bliver lagt ind 
løbende. 

 


